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Abstract :

The contesctual theory is the structure that surrounding partial spech like vocabulary, sentences,

and speeches

The components of the linguistic contesct com be distiniguisheduith the a coustic, syntasc,
and semantic structure through whith we com understand the contesct and the intended meaning
moreover, the contesct branches greaty to include the linguistic cultural, andsocial .....and others
, 1S addition to that contesctual theory takes in to consideration the linguistic contesct and
determine the position on the esctemal contesct and respect the telepathic restrictions and takes
on the functions that promotes the linguistic units.

Résumeé:

La théorie contemporaine est la structure qui entoure la particule partielle comme le
vocabulaire, les phrases et les discours

Les composantes du contesct linguistique peuvent étre distinguées avec la structure a
coustique, syntascique et sémantique a travers laquelle nous comprenons le contesct et le sens
voulu de plus, le contesct se ramifie largement pour inclure le culturel linguistique, et social... ..
et dautres, est l'addition a cette théorie contemporaine prend en considération le contesct
linguistique et détermine la position sur le contesct esctemal et respecte les restrictions

télépathiques et assume les fonctions qui promeuvent les unités linguistiques.



